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JANUARI 

Maandag 3 januari waren de eerste repetities in het nieuwe jaar. 
 

Dinsdag 4 januari vergaderde het bestuur bij Petra thuis. Gesproken is o.a. 
over de organisatie van concerten (het draaiboek werd onder de loep genomen). 
 

Woendag 5 januari vond overleg plaats tussen vertegenwoordigers van Erato 
en Muziekschool Opmeer over het gezamenlijke concert op zaterdag 9 april. 

 
Zaterdag 29 januari zijn Tom en Lisanne dan eindelijk geslaagd voor hun hafa-
diploma A. Dat lag niet aan hen: in december slaagden ze voor de theorie en 

vanwege de gladheid en slechte wegen ging lange tijd het praktijkexamen niet 
door. Vandaag in Huizen dan wel. Hoera voor Tom (trompet, A) en Lisanne 

(bugel, B). 
 
FEBRUARI 

Maandag 7 februari was dirigent Michael op wintersportvakantie. In zijn plaats 
kwam conservatoriumdocent Jan Schut met 3 dirigenten in opleiding de repetitie 

verzorgen. Een leerzame avond, voor studenten én orkest. 
 
Dinsdag 8 februari vergaderde het bestuur bij Emmeke. Onder andere 

Carnaval en de naderende Ledenvergadering werden besproken. Ook de eerste 
plannen voor het volgende seizoen werden in de steigers gezet. 

 
Maandag 21 februari werd de Ledenvergadering gehouden. Een goede 
opkomst van de leden zorgde voor een vergadering waarin veel betrokkenheid 

werd geuit. In het bestuur werden Karin Rook en Monique Bakker benoemd in de 
nog openstaande vacatures. Verder is er o.a. gesproken over het aantal 

concerten in het seizoen, de plannen voor een MusicGala in 2012, het gelijk 
trekken van de contributie voor ALLES KIDS en jeugdleden. Een goede 
vergadering. 

 
MAART 

Zaterdag 5 maart deed Erato mee aan de Carnavalsoptocht door 't Darsgat. De 
drumband speelde op een versierde wagen (een 6e prijs in de optocht was hun 

deel), de fanfare liep er als dweilorkest achter aan. Het was goed weer voor de 
optocht met veel publiek langs de kant. 
 

Zondag 6 maart was de vereniging present bij het carnaval voor gehandicapten 
bij Loek. Onder leiding van onze vaste tambourmaitre Yvonne liep de drumband 

voorop in de polonaise, terwijl de fanfare de carnavalsmuziek liet klinken vanaf 
het podium. Kijk hier naar alle foto's (met dank aan Hoffograaf Nancy 
Holderbeke van De Deurdarsers; foto's zijn miniatuur, grotere 

foto's: www.deurdarsers.nl).  
 

Zaterdag 12 maart gaf de fanfare een serenade aan MarieJosé de Boer die haar 
50e verjaardag vierde. Een welverdiende serenade voor deze steunpilaar van de 
bugels en jarenlang bestuurs- en commissielid. 

 
Dinsdag 15 maart vergaderde het bestuur bij Ruud thuis. Er is gesproken over 

https://picasaweb.google.com/EratoSpanbroek/110305Carnaval2011
http://www.deurdarsers.nl/


een nieuwe taakverdeling. Belangrijkste wijzigingen: Monique Bakker is 
secretaris, Karin Rook contactpersoon voor ALLES KIDS. 

 
APRIL 

Vrijdag 1 april werden we opgeschrikt door het bericht van overlijden van 
Vronie de Boer - Kok. Voor haar vele verdiensten voor Erato (vrijwilliger bij veel 
acties en de Erato-veilingen, voormalig lid van het jeugdbestuur enz. enz.) was 

ze door de Ledenvergadering benoemd tot Lid van Verdienste. Maar bovenal was 
Vronie enthousiast en betrokken fan van Erato.  

 
Vrijdag 8 april startte de 
opbouwploeg met het bouwen van 

het podium in De Amazone voor 
het concert We are Music. 

Toneelverlichting en 
geluidsversterking en een prachtig 
decor door Ruud werden ook 

opgesteld. 
 

Zaterdag 9 april was het concert 
We are Music i.s.m. Muziek- en 
dansschool Opmeer. Een prachtige 

muziekavond waarvoor de publieke 
belangstelling beter kon. Het concert betekende de rentree van Jos Hoebe in de 

fanfare, nu op de es-bas. 
Fanfarelid Sophie van Langen werd gehuldigd i.v.m. haar 40-jarig lidmaatschap 
van Erato. Ze kreeg de gouden speld opgespeld door voorzitter Ton Koelemeijer. 

 
Zondag 10 april waren de hulptroepen alweer in de weer om alles in De 

Amazone op te ruimen.  
 
Zondag 17 april vergaderde de jeugd van ALLES KIDS bij Willy thuis over de 

voortgang binnen de groep. Wensen en ideeën 
van de jeugd kwamen op tafel en zullen mogelijk 

in de eerste bestuursvergadering tot acties leiden. 
 

Dinsdag 26 april vergaderde het bestuur bij 
Willy thuis. Gesproken is o.a. over de activiteiten 
voor de rest van het seizoen, de eerste plannen 

voor het nieuwe seizoen. 
 

Zaterdag 30 april speelden fanfare en drumband bij de opening van de 
Koninginnedag-activiteiten. De fanfare verzorgde het Wilhelmus bij het hijsen 
van de vlag. 

 
MEI 

Maandag 2 mei was er geen repetitie voor ALLES KIDS en de drumband i.v.m. 
Meivakantie. De fanfare repeteerde o.l.v. Rogier Kramer omdat Michael 
verhinderd was. Michael is bezig met een musicalproject van Lamoraal van 

Egmont i.s.m. theatergroep Horizon. 
 

Woendag 4 mei verzorgde de fanfare de muziek bij de Dodenherdenking bij het 



monument aan de Spanbroekerweg en bij de oorlogsgraven op de begraafplaats. 
De fanfare speelde stemmige koralen en sloot het eerste deel af met het 

Wilhelmus. Op de begraafplaats nogmaals een 
koraal, waarna Menno met "de last post" het 

geheel afsloot. Een goede herdenking. 
 
Maandag 9 mei stond de repetitie van ALLES 

KIDS en fanfare onder leiding van Rogier 
Kramer. 

 
Zaterdag 21 mei opende de drumband de 

spinningmarathon die Fit & Relax organiseerde t.b.v. het K.W.F. Kankerfonds. Fit 

& Relax is sinds enkele maanden tot grote tevredenheid van allen de huisbaas 
van de drumband. 

 
Dinsdag 31 mei vergaderde het bestuur bij Ton 
thuis.  

 
JUNI 

Maandag 13 juni waren er geen repetities 
i.v.m. Tweede Pinksterdag. 
 

Donderdag 16 juni is de nieuwe commissie 
MusicGala 2012 gestart met haar 

werkzaamheden. Onder leiding van Jos Konijn wordt gewerkt aan de 
voorbereidingen aan een weer ongetwijfeld spetterend Music Gala. 
 

Donderdag 23 juni gaf de fanfare een concert in de feesttent bij Zandhove. In 
het kader van de vakantieweek werden in deze feesttent allerlei activiteiten 

georganiseerd voor de bewoners. Voor een bomvolle tent speelde de fanfare een 
prachtig repertoire met marsmuziek, filmmuziek en koralen. Het publiek genoot 
zicht- en hoorbaar met volle teugen. 

 
Dinsdag 28 juni vergaderde het bestuur bij Willy thuis. Plannen voor het 

nieuwe seizoen werden besproken. 
 

JULI 
Zaterdag 2 juli bezocht voorzitter Ton Koelemeijer de Ledenvergadering van de 
Hollandse Bond, de laatste Ledenvergadering. Het bestuur van de Hollandse 

Bond legde de leden het voorstel voor de bond op te heffen en over te stappen 
naar CBOW, de Christelijke Bond voor Oost- en West-Nederland. Het voorstel is 

aangenomen, Erato is nu aangesloten bij CBOW, die op haar beurt weer is 
aangesloten bij VNM (Vereniging Nederlandse Muziekorganisaties, de opvolger 

van de FKM). 

 
Zondag 3 juli verzorgden 

drumband, ALLES KIDS en fanfare 
een koffieconcert op het 
kermisterrein van Zandwerven. 

Mooi weer, een prachtige locatie, 
veel publiek. Een goede afsluiting 

van het muzikale seizoen. 



 
Lees HIER alle informatie: recensie Noordhollands Dagblad, foto's en 

programma. 
 

Maandag 4 juli waren de laatste repetities van het seizoen. De fanfare nam 
afscheid van Jan Rood. Na 52 jaar hangt Jan zijn bariton in de wilgen. 
 

Zaterdag 9 juli deden Maaike Steur (sopraan-sax) en Anne Beerepoot (alt-sax) 
A-examen aan de Muziekschool. Beiden slaagden met prachtige cijfers. Van harte 

gefeliciteerd. 
 
Maandag 11 juli ging de Erato-jeugd op stap naar het Geestmerambacht waar 

ze een paar gezellige uurtjes met elkaar en met hun begeleiding doorbrachten. 
 

Maandag 11 juli ook vergaderde het bestuur met dirigent Michael de Graaf. Het 
afgelopen seizoen werd geëvalueerd, plannen werden besproken voor het nieuwe 
seizoen. Aan het eind van de vergadering werd afscheid genomen van Ruud 

Koelemeijer als bestuurslid. Ruud blijft wel beschikbaar voor zijn taken m.b.t. 
slagwerkvervoer, instrumentenbeheer en contactpersoon Robatax. We zeggen 

dank aan Ruud voor zijn werk aan de bestuurstafel en zijn blij dat hij achter de 
schermen actief wil blijven. 
 

VAKANTIE. 
In de vakantieperiode hebben MarieJosé en Menno deelgenomen aan Melk, het 

theaterproject op locatie van De Karavaan. Kijk HIER voor een filmpje over Melk 
met een aantal malen MarieJosé duidelijk in beeld.  

 

SEPTEMBER 
Zaterdag 3 september speelde de fanfare bij 

de opening van de 25e Jaarmarkt Spanbroek. 
Met een aantal nummers werd de opening 
door burgemeester Nijpels omlijst. Meer foto's 

zijn te zien op www.opmeeractueel.nl.  
 

Dinsdag 6 september vergaderde het 
bestuur. De planning van het nieuwe seizoen 

werd doorgenomen en werkafspraken 
gemaakt. O.a. de opvolging van Michael als dirigent kwam ter sprake, maar ook 
een nieuwe ledenwerfactie. 

 
Zaterdag 10 september fietsten 10 Erato-leden en -supporters mee in de 

Rabofietstocht. Dankzij hun inzet verdiende de vereniging € 250. Een mooi 
resultaat. 
 

Maandag 19 september werd een brief van oprichter, oud-voorzitter en ere-lid 
Ton Koelemeijer sr voorgelezen. Hij hangt zijn bas in de wilgen en dankt 

iedereen voor 52 prachtige jaren bij Erato. 
 
OKTOBER 

Zaterdag 1 oktober vond De Gemeenschapsveiling plaats. Erato is een van de 
vaste partners van deze veiling en profiteert mee van de opbrengst. Door de 

inzet van o.a. vele Erato-vrijwilligers en -kopers op de avond zelf werd het 

skowf.nl/erato/images/pdf/110703%20zandwerven2.pdf
http://www.youtube.com/watch?v=AZNXGsU4wlw
http://www.opmeeractueel.nl/


prachtige resultaat van € 32.075 gehaald. Iedereen die heeft bijgedragen: dank! 
 

Dinsdag 18 oktober vergaderde het bestuur. Aangeschoven was instructeur 
Floris van Tol. Met hem werden afspraken gemaakt over de nieuwe weg die 

wordt ingeslagen met de slagwerkgroep. Verder heeft het bestuur gesproken 
over de voortgang van het MusicGala 2012 en over de opvolging van dirigent 
Michael de Graaf. 

 
NOVEMBER 

vrijdag 4 november verzorgde de vernieuwe 
slagwerkgroep een optreden op het plein van de 
Bonifatiusschool. "We slaan een nieuwe weg in" 

stond te lezen op de verspreide flyer. 
 

Zondag 6 november nam de fanfare deel aan 
het West-Friesland Festival. Veel positieve 
reacties leverden ons dat op en een positieve 

beoordeling door de jury. Het was het debuut 
van Anne Beerepoot, Maaike Steur, Femke Klaver, Lisanne Molenaar, Tom 

Buijink, Merel Bruijnen en Luc van Meerbeek. 
 
Donderdag 10 november verzorgde de fanfare 

een serenade voor leden Emmeke Molenaar en 
Wout Appel die hun 50e verjaardag vierden. 

 
Zondag 13 november liepen drumband en 
fanfare mee in de Sintocht. Prachtig weer, heel 

veel publiek, een prachtig optreden van de 
slagwerkgroep en een lekker stuk marcheren 

kenmerkten deze intocht. 
 
Dinsdag 29 november vergaderde het bestuur. Voorzitter Ton Koelemeijer was 

verhinderd, vice-voorzitter Karin Rook leidde de vergadering. Gesproken is o.a. 
over de sollicitaties die waren binnengekomen voor de functie van dirigent. 

De  procedure werd bepaald. In januari volgen proefdirecties. 
 

DECEMBER 
Zaterdag 24 december verleende de fanfare haar medewerking aan de 
kerstnachtviering in de hervormde kerk in Hoogwoud. Met een paar stemmige 

nummers werd de dienst opgeluisterd, maar ook werd enkele malen de 
samenzang begeleid.  

 
Zaterdag 24 december ook speelde de slagwerkgroep tijdens de kinder-
kerstdienst in de kerk van Spanbroek. Een interessante intermezzo van de 

viering. 
 

Maandag 26 december waren er geen repetities i.v.m. Tweede Kerstdag. 
 
Zaterdag 31 december verleende de fanfare medewerking aan de viering van 

oudejaar in de Bonifatiuskerk. De stemmige muziek werd door de aanwezigen 
zeer op prijs gesteld. 

 


